
 

 
 

Ordföranden tar ordet 

 
Fotbollssäsongen börjat på allvar, alla vår 15lag är igång 
med seriespel. 
A-laget har i skrivande stund har börjat sitt seriespel 
med en vinst, 2 
oavgjorda och en 
förlust. Ett rätt bra 
resultat men 
förlusten mot 
Ljungby med 1-4 
känns inte så bra 
förstås. 
 
 
U-laget har ett liknade resultat, 2 vinster, 1 oavgjord och 
2förluster. Men här är det viktigare att vi utbildar unga 
spelare till spel i vårt A-lag. Resultatet är mindre viktigt 
men det är förstås alltid roligt att vinna. 
 
 
Ungdomsfotbollen har under våren fått hjälp av Emir 
"Assar" Arslanovic med träningsupplägg. Föreningen 
kommer att fortsätta med tjänster från Assar resten av 

året. 
Värnamo Södras goda 
ungdomsarbete har observerats av 
SVT vilket resulterade i TV 
sändningar där undertecknad och 
Stefan Rydholm blev intervjuade. 
Team Sportia cup har arangerats av 
föreningen på Gröndalsplanen. 

                                    30 lag deltog 
 
 
 
Styrelsen har klarat av 4st styrelsemöte där frågor om 
framtida organissationen, ekonomi, nya fotbollsplaner, 
träningsmöjligheter m.m. har behandlats. 
Föreningen har sökt sponsorbidrag från kommunen som 
är under behandling. 

  
Värnamo Kommuns 
ansvariga tjänstemän för 
våra fotbollsplaner har vi 
haft möte med vid två 
tillfällen under våren och 
resonerat om Konstgräset 

på Gröndal, kiosk till Gröndal, klubbhus/klubbkansli, 
upprustning av Norregårdsplanen.  
Resultatet av dessa träffar har gett ett visst resultat men 
vi är långt ifrån nöjda. Kommunen har bl.a. erbjudit oss 
att använda en fotbollsplan vid sjukhuset och en vid 
Östboskolan, tyvärr så har vi fått dålig respons från våra 
lagansvariga om detta. 
 
 

 
 
 
 
 

Ravelli AB med bröderna Tomas 
och Andreas Ravelli har tecknat 
avtal med Värnamo Södra FF om 
försäljning av deras 
klädkollektion. Avtalet är på tre 
år. Föreningen förbinder sig att 
sälja vid två tillfällen per år. 

Första omgången börjar nu i maj och kommer att vända 
sig till A-laget och våra ungdomsledare. Andreas har 
lovat ett fint pris till den person som säljer mest packet. 
Tomas och Andreas kommer också att komma till oss vid 
några tillfällen och visa upp kläderna. De kommer också 
att vara med vid några andra tillfället under avtalstiden. 
 

 
Norregårdsplanen Som 
nytillträdd ordförande och 
kanske lite dålig 
uppfattning om förenigens 
historia och traditioner är 

jag väldigt förvånad att man inte försöker att få till 
Norragårdsplanen till föreningens tränings och delvis 
match arena .Jag har försökt att föra fram frågan men 
fått ett blankt nej. – vi skall vara på Gröndal det är där vi 
hör hemma får man alltid till svar. 
Tänk att bygga ett riktigt klubbhus med kansli, 
omklädningsrum och möjligtvis ytterligare yta att träna 
och spela på, kan det bli bättre?  

 
Enkronas match A-lagets nästa 
hemmamatch mot Gnosjö på 

Finnvedsvallen på torsdag 21/5. Det är en så kallad 
enkronas match och vi har hittills fått nästan 100st 
sponsorer till detta. Det är förstås gratis entré. Kom och 
se detta derby. 
 
 
Tack! Tack alla ledare därute som ställer upp för 
Värnamo Södra FF och särskilt till vår ”Sportchef” 
Bennerth Jonsson som gör ett fantastiskt jobb för oss 
alla. 
 
Med många hälsningar 

 
Lars Grahn 
Ordförande  


